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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2017/18:643 Illegala vapen från Balkan

Sverige sägs vara den största marknaden för illegala vapen från Balkan. När 
gränspolisen ökade sina kontroller i samband med flyktingkrisen 2015 togs 
även fler illegala vapen i beslag.

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och inrikesminister Morgan 
Johansson:

Tänker ministern verka för att regeringen intensifierar kontrollerna vid Sveriges 
gränser i syfte att hindra vapensmuggling av illegala vapen till Sverige?

………………………………………

Adam Marttinen (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander
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